
Zápis z jednání zastupitelstva obce Nicov ze dne 2.9. 2019 

 

K bodu 1:  Starostka Mgr. Jitka Čiefová přivítala přítomné a konstatovala, že při počtu 6členů 
zastupitelstva je zastupitelstvo usnášení schopné. 

Přítomní členové zastupitelstva - J. Čiefová, E. Šašková, V. Šašek, A. Josefíková, J. Josefík, D. 
Steinbachová. Nepřítomen P. Steinbach. 
Hosté: Lenka Josefíková, Vlastimil Šinágl, Štefan Noga. 
Za zapisovatele byla zvolena místostarostka Eva Šašková, za ověřovatele zápisu byli zvoleni 
Lenka Josefíková, J. Josefík. 
Byl přečten program jednání zastupitelstva.  
 
Program byl schválen 6 hlasy a zastupitelstvo se jím bude řídit. 
 
Program: 

1. Úvod 
2. Činnost obce za měsíc srpen 
3. Dohoda o vytvoření školského obvodu 
4. Obecní sál - statické posouzení 
5. Garáž/ sklad  
6. Rozpočtové opatření č.7/2019 
7. Různé 
 

 
K bodu 1:   
Starostka předložila knihu jízd, došlou poštu, pokladní knihu, výpis z účtu České spořitelny i 
účtu ČNB.  
 
K bodu 2: 
Cyklostezka v Řetenicích - proběhly dva kontrolní dny (11.7., 22.8.). Na kontrolních dnech 
byly s přítomnými členy zastupitelstva a realizační firmou odsouhlaseny některé změny 
oproti projektu.  Byl doplněn jeden propustek v části cyklostezky, kde by voda v případě 
dešťů nestíhala odtékat. A došlo ke změně konstrukce mostu. Byly zvoleny - benešová 
konstrukce. Jedná se o levnější variantu. CHKO nemá se změnami problém.  
Hlasování o změnách : 6 hlasů pro 
Usnesení 1/6/2019: Zastupitelstvo bere na vědomí změn při budování cyklostezky (propustek, 
most), které se řešily v rámci kontrolních dnů. 
 Minulé zastupitelstvo se řešilo umístění dopravních zrcadel v Nicově a Řetenicích. Žádosti 
byly schváleny. Zrcadla jsou již objednány.  
Změna ÚP (viz. minulé zastupitelstvo) - již nabylo právní moci a změny jsou již platné.                                                                                                                              
K bodu 3:  
Obec, která není sama zřizovatelem školy, umožňuje školský zákon uzavřít dohodu s jednou 
nebo více okolními obcemi či svazkem obcí o vytvoření společného školského obvodu jedné 
nebo více základních škol zřizovaných některou z těchto obcí. Paní starostka oznamuje 
zastupitelům, že každá z dotčených obcí stanoví obecně závaznou vyhláškou příslušnou část 
školského obvodu (§ 178 odst. 2 písm.c  školského zákona). 



Hlasování o vytvoření dohody o vytvoření školského obvodu se ZŠ Stachy:  6 hlasů pro 
Hlasování o vytvoření dohody o vytvoření školského obvodu s MŠ Stachy:  6 hlasů pro 
 
Usnesení 2/6/2019: Zastupitelstvo schvaluje uzavření dohody s obcí Stachy o vytvoření 
společného školského obvodu se Základní školou Stachy. 
Usnesení 3/6/2019: Zastupitelstvo schvaluje uzavření dohody s obcí Stachy o vytvoření 
společného školského obvodu s Mateřskou školou Stachy. 
 
Na základě této dohody bude moct stanovena vyhláška.  
Hlasování o stanovení vyhlášky o vytvoření školského obvodu se ZŠ Stachy:  6 hlasů pro 
Hlasování o stanovení vyhlášky o vytvoření školského obvodu s MŠ Stachy:  6 hlasů pro 
 
Usnesení 4/6/2019: Zastupitelstvo schvaluje vyhlášku s obcí Stachy o vytvoření společného 
školského obvodu se Základní školou Stachy. 
Usnesení 5/6/2019: Zastupitelstvo schvaluje vyhlášku s obcí Stachy o vytvoření společného 
školského obvodu s Mateřskou školou Stachy. 
 
 
K bodu 4:  
Obecní sál - pan projektant Ing. Roman Balík (autorizovaný inženýr) dodal statický posudek 
k sálu obce Nicov. Viz. příloha č. 1. 
Pan Noga dodává, zda by nebylo možné udělat izolaci sálu z jižní strany. Odvodnění sálu 
bude řešeno se statikem.  
Hlasování o vybudování táhla do sálu, které by provedla stavební firma KYZNAR : 6 hlasů pro 
Usnesení 6/6/2019: Zastupitelstvo odsouhlasilo vybudování táhla do sálu se stavební firmou 
KYZNAR.  
 
 
K bodu 5:   
Garáž/sklad - byl dodán výkaz výměr, cena 1 303 846 Kč. S panem projektantem budou 
řešeny nějaké změny ohledně financí, může ještě dojít ke snížení ceny realizace. 
Stavební firma Kyznar odvezla trámy při demolici stavby, které měly být ponechány na 
staveništi. Bude řešeno s panem Kyznarem.  
Hlasování o podepsání smlouvy se stavební firmou Kyznar na vybudování garáže s maximální 
cenou za realizaci 1 303 846 Kč: 4 hlasy pro, zdrželi se hlasování E. Šašková, D. Steinbachová. 
Usnesení 7/6/2019: Zastupitelstvo souhlasí s podepsáním smlouvy se stavební firmou Kyznar 
na vybudování garáže s maximální cenou za realizaci 1 303 846 Kč. 
 
 
K bodu 6:  
Zastupitelstvo projednalo rozpočtové opatření č. 7/2019 (příloha č. 2). Starostka popsala 
jednotlivé položky zastupitelům. 
Usnesení 8/6/2019: Zastupitelstvo bere na vědomí rozpočtové opatření č. 7/2019. 
 
 
K bodu 7:   
MAS zaslalo smlouvu o finanční podpoře. Nicov je členem MAS.  



Hlasování o podepsání smlouvy na rok 2019: 6 hlasů pro 

Usnesení 9/6/2019: Zastupitelstvo souhlasí s podepsáním smlouvy s MAS o finanční podpoře 
ve výši 364 Kč na rok 2019. 
 
Pan Miloslav Pešl žádá o omezení povolené rychlosti na Studenci z 90 na 50. Kvůli stavebním 
pracím, které budou v budoucnu v části Studence probíhat.  
Hlasování o možnosti snížení povolené rychlosti na Studenci: 6 pro 
Usnesení 10/6/2019: Zastupitelstvo souhlasí s možností snížení povolené rychlosti na 
Studenci. Bude řešeno s policií a dopravním úřadem. 
 
Paní A. Josefíková žádá o snížení ceny za prodej dřeva pro občany Nicova na 250 Kč za pm.                     
Hlasování o možnosti snížení ceny: 6 proti 
Usnesení 11/6/2019: Zastupitelstvo nesouhlasí se snížením ceny za prodej dřeva pro občany 
Nicova. 
Dohodlo se, že dojde k pozměnění inzerátu, který dřevo nabízí k prodeji. Místo 500 Kč za m3 
bude uvedeno 325 Kč za pm.  

V pátek 11. 10. 2019 bude přistaven kontejner na velkoobjemný a nebezpečný odpad.  

 

 

 

 

Zapsal: Eva Šašková 

 

Ověřil:  Lenka Josefíková                                                                                       Josefík Josef 

 

Starostka: Mgr. Jitka Čiefová 
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